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家長通告 2023-2024/092 

慈善花苗種植 

 

敬啟者： 

 

 

  栽種植物能培養孩子建立照顧生命所必須的責任感，本校誠意邀請學生和家長共同栽種

由香港公益金提供的花苗盆栽，隨後以隨緣樂助的方式於校內進行義賣或拍賣活動。所籌得

的善款將會全數捐贈於香港公益金。 

 

詳情如下： 

花苗派發日期 2023 年 11 月 17 日（星期五） 

學校回收花苗日期 2024 年 1 月 4 日至 5 日（星期四至五） 

花苗義賣日期 2024 年 1 月 6 日及 7 日（家長日） 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與馮馨盈老師聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二三年十一月十五日 

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/092 

Flower Seedling Cultivation for Charity 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

Nurturing plants can cultivate a sense of responsibility in children to care for life. Our school is 

hereby inviting students and parents to jointly plant potted flower seedlings provided by the 

Community Chest of Hong Kong. Subsequently, charity sales or auctions will be organised, and all 

proceeds raised will be donated in full to the Community Chest of Hong Kong. 

 

Details of the event are as follows: 

 

Seedling distribution date 20 November 2023 (Monday) 

Seedling collection date 4 Jan 2024 (Thursday) & 5 Jan 2024 (Thursday) 

Seedling sale and auction date 6 Jan 2024 & 7 Jan 2024 (Parents' Day) 

 

 

Should you have any enquiries, please contact Ms Fung Hing Ying via 2461 1555. 

 

 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

http://www.jcctm.edu.hk/

